
 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2022-01-11 

 

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande 
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fritidsförvaltningen, § 10 
Fredrik Sandblad, utvecklingsavdelningen, § 11-
12 
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Övriga Två privatpersoner vid allmänhetens frågestund 
Medborgarförslagsställare § 2 
Medborgarförslagsställare, § 7 
Mikael Svensson, Växjö Charity, § 9 
Fredrik Ottosson, Växjö Charity, § 9 
 

 

Justering 

 

Protokollet justeras med digital signering och saknar därför 
namnunderskrifter 
 
Sekreterare Fredrik Pettersson 

Ordförande Anna Tenje (M) 

Justerare Malin Lauber (S) 

Justerade paragrafer §§ 1-37 

Ajournering Klockan 13:31-13:35 för allmänhetens frågestund 
Klockan. 14:35-14:50 för paus. 

 
Anmärkning 

 
På grund av Coronapandemin genomförs 
sammanträdet på distans via applikationen 
Microsoft Teams 
 
Allmänhetens frågestund genomförs i samband 
med mötets öppnande. En person frågar om 
eventuell utbyggnad av Tävelsås skola. Ida 
Eriksson (M), utbildningsnämndens ordförande, 
svarar. 
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§ 1 Dnr 302917 
 

Justering av protokoll 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen utser Malin Lauber (S) till att justera protokollet. 
 
Bakgrund 
Kommunstyrelsen ska besluta vem som jämte ordförande ska justera 
protokollet. 
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§ 2 Dnr 2021-00595 
 

Medborgarförslag om sophantering inom Växjös 
naturreservat 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att naturreservatet 
Hissö och Kronobergs naturreservat, som ligger mellan Kronoberg och 
Hissöbron, båda sköts av länsstyrelsen. 
 
Växjö kommun kommer tillskriva länsstyrelsen om bland annat att 
stärka arbetet med sophanteringen i reservaten. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit med följande innehåll: 
 
"Jag vill informera er om att det inte finns en endaste soptunna längst 
hela Evedalsvägen och Hissövägen i anslutning till Kronobergs 
naturreservat och Helgasjön. Jag bor på Hissövägen och har lagt märke 
till att det inte finns en enda soptunna att slänga ex hundbajspåsar och 
annat i längst vägarna (med undantag för de utsatta grillplatserna på ön). 
Det finns inte ens en soptunna vid busshållplatsen eller vid 
iläggningsplatsen för båtar vilket jag anser vara mycket dåligt! Som ni 
kanske är medvetna om är det väldigt många växjöbor som spenderar 
helgerna i naturreservatet på Hissö och runt Helgasjön och därför bör 
detta ses över omgående då nedskräpning har börjat synas allt mer i 
området." 
 
Kommunfullmäktige har överlåtit beslutanderätten i ärendet till 
kommunstyrelsen. 
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 490/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att naturreservatet 
Hissö och Kronobergs naturreservat, som ligger mellan Kronoberg och 
Hissöbron, båda sköts av länsstyrelsen. 
 
Växjö kommun kommer tillskriva länsstyrelsen om bland annat att 
stärka arbetet med sophanteringen i reservaten. 
 
Yrkanden 
Magnus Wåhlin (MP): Bifall till arbetsutskottets förslag. 
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Beslutsordning 
Ordförande Anna Tenje (M) frågar om yrkandet kan antas och 
konstaterar att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets 
förslag. 
 
Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
 
För kännedom 
Tekniska nämnden 
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§ 3 Dnr 2021-00334 
 

Medborgarförslag om att återställa natur utefter 
Gösta Edströms väg 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget i enlighet med Växjö 
Kommunföretag AB:s och Växjö Fastighetsförvaltning AB:s yttranden i 
ärendet där följande framgår: 
 
Vi har i bedömning av medborgarförslaget utgått från att det är mark på 
fastigheten Välludden 2 som avses. Marken ligger intill Gösta Edströms 
väg mitt över den parkeringsyta som tillskapats på fastigheten Nyadal 1. 
  
I området runt Gösta Edströms väg har det under de senaste åren 
byggts både en ny förskola och ett antal flerbostadshus. Under 
byggtiden har den nämnda marken tillfälligt nyttjats och varit en tillgång 
för fle1ialet entreprenörer, det behovet finns ej längre. Det råder 
parkeringsförbud på platsen och tydlig skyltning är uppsatt i direkt 
anslutning till denna.  
 
Vöfab ser inte i dagsläget något behov av att vidta några ytterligare 
åtgärder på platsen. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit med följande innehåll: 
 
"Efter asfalteringsjobbet som genomfördes på förskolans parkering på 
Gösta Edströms Väg (Gata), så återställdes inte grushögarna utan 
jämnades bara till, nu är dessa istället platser där folk parkerar sina 
bilar/lastbilar. 
 
Eftersom gatan har parkeringsförbud, så borde området utefter gatan 
återställas och parkering förhindras tex med strategiska stora stenar." 
 
Kommunfullmäktige har överlåtit beslutanderätten i ärendet till 
kommunstyrelsen. 
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 491/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget i enlighet med Växjö 
Kommunföretag AB:s och Växjö Fastighetsförvaltning AB:s yttranden i 
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ärendet där följande framgår: 
 
Vi har i bedömning av medborgarförslaget utgått från att det är mark på 
fastigheten Välludden 2 som avses. Marken ligger intill Gösta Edströms 
väg mitt över den parkeringsyta som tillskapats på fastigheten Nyadal 1. 
I området runt Gösta Edströms väg har det under de senaste åren 
byggts både en ny förskola och ett antal flerbostadshus. Under 
byggtiden har den nämnda marken tillfälligt nyttjats och varit en tillgång 
för fle1ialet entreprenörer, det behovet finns ej längre. Det råder 
parkeringsförbud på platsen och tydlig skyltning är uppsatt i direkt 
anslutning till denna. 
 
Vöfab ser inte i dagsläget något behov av att vidta några ytterligare 
åtgärder på platsen. 
 
-VKAB/Vöfabs yttrande i ärendet. 
 
Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 

För kännedom 
VKAB 
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§ 4 Dnr 2021-00576 
 

Medborgarförslag om att göra Växjö simhall till 
kulturcenter 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att en utredning 
om plats och utformning av en ny simhall pågår och inget beslut om en 
annan användning av platsen är därför aktuellt. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit med följande förslag: 
 
"När den nya simhallen är byggd. Gör om den gamla till ett kulturhus. 
Bassäng delen som en konsthall där det redan Finns ett fantastiskt ljus, 
omklädningsrummen som ateljéer, replokaler för musik, teater, dans osv 
i källaren. Konstutställningar, små konserter, barnteater. 
Kursverksamhet inom kultur.  
 
Fik/restaurang 
Detta i kommun och regionens regi och sponsring från företag. En 
förlängning av konstinstallationer i Växjö och runt Växjösjön. Bra tåg, 
buss förbindelser. Bra med parkeringsplatser för de som kommer 
utifrån. Ett lyft för konsten i Växjö." 
 
Kommunfullmäktige har överlämnat beslutanderätten i ärende till 
kommunstyrelsen.  
 
Kommunfullmäktige har i § 372/2020 besvarat ett liknande 
medborgarförslag med att en utredning om plats och utformning av en 
ny simhall pågår och inget beslut om en annan användning av platsen är 
därför aktuellt.   
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 473/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att en utredning 
om plats och utformning av en ny simhall pågår och inget beslut om en 
annan användning av platsen är därför aktuellt. 
 
Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
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§ 5 Dnr 2021-00564 
 

Medborgarförslag om att göra om simhallen till ett 
kulturhus 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att en utredning 
om plats och utformning av en ny simhall pågår och inget beslut om en 
annan användning av platsen är därför aktuellt. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit med följande förslag: 
 
"Gör om simhallen till ett kulturhus. 
Samla konsthall, musik och alla konstformer under samma tak. 
Hitta någon lämplig och konstintresserad till projektet." 
 
Kommunfullmäktige har överlämnat beslutanderätten i ärende till 
kommunstyrelsen. 
 
Kommunfullmäktige har i § 372/2020 besvarat ett liknande 
medborgarförslag med att en utredning om plats och utformning av en 
ny simhall pågår och inget beslut om en annan användning av platsen är 
därför aktuellt. 
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 474/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att en utredning 
om plats och utformning av en ny simhall pågår och inget beslut om en 
annan användning av platsen är därför aktuellt. 
 
Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
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§ 6 Dnr 2021-00548 
 

Medborgarförslag om trygghet och säkerhet för 
barn och unga 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att Växjö kommun 
arbetar aktivt för att skapa trygga och säkra miljöer i hela Växjö 
kommun. 
 
Reservation 
Conny Lindahl (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån till det egna 
yrkandet. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit med följande innehåll: 
 
"Varje vecka kan man läsa i media om ännu ett överfall som skett mot 
barn och unga. Detta måste få ett slut nu. Vi har en skyldighet att se till 
att barn och unga kan känna sig trygga när de är utomhus och inte 
riskerar att bli utsatta för rån, misshandel och övergrepp mm. Jag vill att 
ni ansvariga politiker tar ert ansvar omedelbart och sätter in alla 
nödvändiga resurser som krävs för att detta ska ske. 
Kameraövervakning, vakter, polis och militär om så krävs är 
uppenbarligen en nödvändighet. Kan ni prioritera kommunhus, broar 
och rondeller så bör ni även kunna lägga alla resurser som krävs för 
inget mer barn ska utsättas. Servicevärdar och information i utsatta 
områden må så vara men här och nu krävs riktiga åtgärder som ger 
trygghet per omgående." 
 
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 475/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att Växjö kommun 
arbetar aktivt för att skapa trygga och säkra miljöer i hela Växjö 
kommun. 
 
-Kommunchefen har i en skrivelse daterad 2021-10-20 yttrat sig över 
medborgarförslaget. Av skrivelsen framgår bland annat följande: 
 
Växjö kommun arbetar aktivt för att skapa trygga och säkra miljöer i hela 
Växjö kommun. Säkerhet handlar om den faktiska risken att utsättas för 



 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2022-01-11 

 

   

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   14 (64) 

 

brott eller ordningsstörningar, medan trygghet är en subjektiv känsla 
kopplat till hur denna faktiska risk upplevs.  
 
Växjö kommun arbetar med brottsförebyggande och trygghetsskapande 
arbete genom ett systematiskt och kunskapsbaserat arbetssätt. En 
kunskapsbaserad arbetsprocess bygger på fyra steg - kartläggning, 
analys, insatser och utvärdering. Kartläggningen sker både på specifika 
platser men även övergripande på hela eller delar var Växjö kommun.  
Enligt statistik från Polisen på anmälda brott i Växjö kommun kan vi inte 
se den bild förslagsställaren förmedlar. För tertial 2 (maj-augusti) visar 
den anmälda brottligheten bättre siffror än samma period förra året. I 
Växjö centrum ser vi en minskning av personrån och skadegörelse men 
tyvärr så ser vi en ökning av våld i offentlig miljö. Denna ökning är en 
direkt konsekvens av att krogarna öppnat igen efter Corona 
restriktioner. Vi har innan sommaren sett ett påtagligt problem kring 
resecentrum men efter sommaren har det dock varit betydligt lugnare 
på platsen. I Araby har de anmälda brotten minskat jämfört med samma 
period förra året. Tittar vi specifikt på personrån och våld i offentlig 
miljö så har även dessa siffror minskat, nästa halverats. På Teleborg 
centrum är det ganska oförändrade siffror. Under denna period har 2 
brott som klassas som våld i offentlig miljö inträffat vilket är samma nivå 
som perioden förra året. Inga personrån har inträffat men förra året 
inträffade ett. För Braås har brotten minskat medan för Lammhult ser vi 
en ökning som är kopplad till inbrott och cykelstölder. 
 
Växjö kommun har gjort många insatser de senaste åren för att öka 
säkerheten och tryggheten i Växjö. Insatserna är prioriterade till platser 
där behoven är störst eller där konsekvenserna påverka flest. Till 
exempel hade kommunen trygghetsvärdar fram till förra månaden. 
Trygghetsvärdarnas uppdrag var att, genom närvaro och synlighet, bidra 
till en ökad trygghet för kommunens invånare. För tillfället har 
kommunen inga trygghetsvärdar som arbetar men diskussioner pågår 
hur vi kan arbeta med närvaro i bland annat Växjö centrum. Inför 
öppnandet av nya stationen har Jernhusen i samarbete med kommunen 
infört ordningsvakter i stationsområdet. Kommunen finansierar även 
nattvandrare på fredags och lördagsnätter. Under 2020 installerades 
trygghetsskapande belysning i samarbete med Citysamverkan. 
Kommunen utreder tillsammans med polisen att möjliggöra 
kameraövervakning på strategiska platser.  
 
I budget 2021 har även kommunfullmäktige satsat ytterligare 5 miljoner 
kronor på trygghetsskapande insatser varav trygghetsvärdarna är en del. 
Även 2022 har kommunfullmäktige satsat på trygghetsskapande 
insatser. 
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Ovanstående är ett axplock av pågående insatser utöver det som sker i 
ordinarie verksamhet för att skapa ett tryggt och säkert Växjö kommun. 
Detta arbete måste fortskrida, förbättras och utvärderas kontinuerligt. 
 
Yrkanden 
Conny Lindahl (SD): Bifall till medborgarförslaget med ändringen att 
förslagen om militär och polis som åtgärder tas bort. 
 
Ordförande Anna Tenje (M): bifall till arbetsutskottets förslag.  
 
Beslutsordning 
Ordförande Anna Tenje (M) frågar vilket av yrkandena som ska antas och 
konstaterar att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets 
förslag. 
 
Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
 
För kännedom 
Kommunchefen 
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§ 7 Dnr 2021-00510 
 

Medborgarförslag om skatepark i Lammhult 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att det i dagsläget 
inte är aktuellt att bygga en skatepark i Lammhult, men tekniska 
nämnden kommer att beakta förslaget i den handlingsplan nämnden har 
påbörjat. 
 
Reservation 
Conny Lindahl (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån till det egna 
yrkandet. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit om att bygga en skatepark i 
Lammhult.  
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 492/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att det i dagsläget 
inte är aktuellt att bygga en skatepark i Lammhult, men tekniska 
nämnden kommer att beakta förslaget i den handlingsplan nämnden har 
påbörjat. 
 
-Yttrande tekniska nämnden § 189/2021. 
 
-Yttrande kultur- och fritidsnämnden § 135/2021. 
 
Yrkanden 
Conny Lindahl (SD): Bifall till medborgarförslaget. 
 
Gunnar Nordmark (L) med instämmande av Jon Malmqvist (KD) och 
Malin Lauber (S): Bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Anna Tenje (M) frågar vilket av yrkandena som ska antas och 
konstaterar att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets 
förslag. 
 
Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
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För kännedom 
Tekniska nämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
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§ 8 Dnr 2021-00474 
 

Medborgarförslag om aktivitetsplats för barn i 
Sandsbro 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att det i dagsläget 
inte är aktuellt att bygga en aktivitetsplats i Sandsbro, men tekniska 
nämnden kommer att beakta förslaget i den handlingsplan nämnden har 
påbörjat. 
 
Reservation 
Conny Lindahl (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån till det egna 
yrkandet. 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag har inkommit om att bygga en aktivitetsplats för 
barn i Sandsbro.      
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 493/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen besvarar medborgarförslaget med att det i dagsläget 
inte är aktuellt att bygga en aktivitetsplats i Sandsbro, men tekniska 
nämnden kommer att beakta förslaget i den handlingsplan nämnden har 
påbörjat. 
 
-Yttrande tekniska nämnden § 191/2021. 
 
-Yttrande kultur- och fritidsnämnden § 134/2021. 
 
Yrkanden 
Conny Lindahl (SD): Bifall till medborgarförslaget. 
 
Jon Malmqvist (KD): Bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Anna Tenje (M) frågar vilket av yrkandena som ska antas och 
konstaterar att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets 
förslag. 
 
Omröstnings begärs. 
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Kommunstyrelsen godkänner följande omröstningsordning: 
Ja för att rösta på arbetsutskottets förslag. 
Nej för att rösta på Conny Lindahls yrkande. 
 
Omröstningsresultat 
Kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets förslag med 14 röster 
mot 1 röst för Conny Lindahls yrkande. Se omröstningsbilaga 1. 
 
Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
 
För kännedom 
Tekniska nämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
 
Omröstningsbilaga 1 
 
Ledamot Tjänstgörand

e ersättare 
Ja Nej Avstår Ej 

närvarande 
Andreas 
Olsson (C) 

 Ja    

Malin Lauber 
(S) 

 Ja    

Oliver 
Rosengren 
(M) 

 Ja    

Pernilla 
Tornéus (M) 

 Ja    

Ulf Hedin (M)  Ja    
Jon Malmqvist 
(KD) 

 Ja    

Gunnar 
Nordmark (L) 

 Ja    

Magnus 
Wåhlin (MP) 

 Ja    

Julia Berg (S)  Ja    
Martin 
Edberg (S) 

 Ja    

Rose-Marie 
Holmqvist (S) 

 Ja    

Tomas 
Thornell (S) 

Tony 
Lundstedt (S) 

Ja    
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Maria Garmer 
(V) 

 Ja    

Conny 
Lindahl (SD) 

  Nej   

Ordförande 
Anna Tenje 
(M) 

 Ja    

Totalt  14 1   
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§ 9 Dnr 345210 
 

Information om samverkansavtal med Växjö Charity 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Mikael Svensson informerar om stiftelsen Växjö Charitys projekt 
”Trygga”, som finansieras av Växjö Charity och Växjö kommun (genom 
ett samarbetsavtal). Svensson informerar inledningsvis om 
organisationen kring stiftelsen och sedan om de tre områden som 
projektet ”Trygga” innefattar; trygghet i skolan, trygghet i utsatta 
områden, och coaching/praktik för ungdomar som befinner sig långt 
ifrån arbetsmarknaden.    
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§ 10 Dnr 2020-00499 
 

Information om uppdrag med anledning av skrivelse 
om att få sommarparadiset Evedal att blomstra 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen 
 
Bakgrund 
Kommunstyrelsen gav i § 269/2020 kommunchefen följande uppdrag: 
 
1. tillsammans med berörda aktörer ta ett helhetsgrepp om 
Evedalsområdet och skapa ett attraktivt sommarparadis för 
invånare och besökare. 
 
2. Tillsammans med berörda nämnder och bolag genomföra 
upprustning av Evedals badplats utifrån bedömt behov. 
 
3. Se över och öka tillgängligheten i området för ökad attraktivitet. 
 
Vid kommunstyrelsens sammanträde informerar Thomas Ekelius, 
förvaltningschef för kultur- och fritidsförvaltningen, om hur uppdraget 
har genomförts hittills. En rapport med förslag till hur området ska 
utvecklas vidare planeras kunna beslutas av kommunstyrelsen i februari 
2022.  
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§ 11 Dnr 2020-00722 
 

Uppföljning av Intern kontrollplan för 2021 för 
kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner uppföljning av intern kontroll 2021 för 
kommunstyrelsen. 
 
Bakgrund 
Resultatet av uppföljningen av den interna kontrollen ska årligen med 
utgångspunkt från antagen intern kontrollplan rapporteras till nämnd 
eller styrelse.    
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 502/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen godkänner uppföljning av intern kontroll 2021 för 
kommunstyrelsen. 
 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-01 där det 
sammanfattningsvis framgår att den samlade bedömningen visar att det 
interna kontrollarbetet fungerar väl. 
 
-Rapport: Uppföljning intern kontroll 2021, Kommunstyrelsen. 
 
Beslutet skickas till 
Kommunchefen 
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§ 12 Dnr 2021-00612 
 

Intern kontrollplan för 2022 för kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner den interna kontrollplanen 2022 för 
kommunstyrelsen, enligt till ärendet bilagt förslag. 
 
Bakgrund 
Enligt reglemente för intern kontroll ska nämnd eller styrelse varje år 
upprätta en intern kontrollplan.  
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 503/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen godkänner den interna kontrollplanen 2022 för 
kommunstyrelsen, enligt till ärendet bilagt förslag. 
 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-06 där följande framgår: 
 
Syftet med granskningarna i den interna kontrollplanen är att 
kontrollera, säkerställa och utvärdera att rutiner fungerar och i nästa 
steg eventuellt vidta förbättringsåtgärder. 
 
-Intern kontrollplan 2022, Kommunstyrelsen. 
 
Beslutet skickas till 
Kommunchefen 
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§ 13 Dnr 2021-00635 
 

Redovisning av arbetsutskottets beslut om 
utställning av förslag av tillägg till översiktsplanen 
för landsbygdsutveckling i strandnära lägen för 
Lessebo kommun 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar redovisningen.   
 
Bakgrund 
Arbetsutskottet har av tidsskäl för kommunstyrelsens räkning yttrat sig 
över utställning av förslag av tillägg till översiktsplanen för 
landsbygdsutveckling i strandnära lägen för Lessebo kommun.           
 
Enligt kommunallagens bestämmelser om delegation redovisas beslutet 
för kommunstyrelsen. 
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§ 14 Dnr 2021-00633 
 

Redovisning av arbetsutskottets beslut om Tingsryd 
kommuns remiss av Miljöprogram 2022-2027 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar redovisningen.   
 
Bakgrund 
Arbetsutskottet har av tidsskäl för kommunstyrelsens räkning yttrat sig 
över Tingsryd kommuns remiss av Miljöprogram 2022-2027. 
 
Enligt kommunallagens bestämmelser om delegation redovisas beslutet 
för kommunstyrelsen.  
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§ 15 Dnr 2021-00535 
 

Redovisning av arbetsutskottets beslut om 
Miljödepartementets remiss av Naturvårdsverkets 
rapport Uppdrag att föreslå genomförande av 
artikel 22 om biologiskt avfall 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar redovisningen.   
 
Bakgrund 
Arbetsutskottet har av tidsskäl för kommunstyrelsens räkning yttrat sig 
över Miljödepartementets remiss av Naturvårdsverkets rapport Uppdrag 
att föreslå genomförande av artikel 22 om biologiskt avfall. 
 
Enligt kommunallagens bestämmelser om delegation redovisas beslutet 
för kommunstyrelsen. 
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§ 16 Dnr 2021-00643 
 

Redovisning av KS ordförandes delegationsbeslut 
om yttrande över Kemikalieinspektionens remiss av 
Modell för riskvärdering av aktörer som hanterar 
växtskyddsmedel 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar redovisningen.   
 
Bakgrund 
Kommunstyrelsens ordförande har av tidsskäl, för kommunstyrelsens 
räkning, yttrat sig över Kemikalieinspektionens remiss av Modell för 
riskvärdering av aktörer som hanterar växtskyddsmedel. 
 
I enlighet med kommunallagens bestämmelser om delegation redovisas 
beslutet för kommunstyrelsen.       
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§ 17 Dnr 2021-00017 
 

Redovisning av delegationsbeslut 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen. 
 
Bakgrund 
Kommunchefen och kommunstyrelsens ordförande har lämnat en 
redovisning över beslut som fattats med stöd av kommunstyrelsens 
beslut om delegation enligt 6 kap 37 § Kommunallagen. Redovisningen i 
rapporten gäller delegeringsbeslut registrerade perioden 22 november 
2021 till 2 januari 2022. Även liggare med förteckning över beslut från 
planeringschefen, mark- och exploateringsingenjörer, markingenjörer 
och förvaltningschefen redovisas för kommunstyrelsen.    
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§ 18 Dnr 2021-00014 
 

Redovisning av protokoll 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen. 
 
Bakgrund 
-Arbetsutskottets protokoll från 23 november, 30 november och 7 
december redovisas för kommunstyrelsen. 
 
-Kommunstyrelsens organisations- och personalutskotts protokoll från 
7 december redovisas för kommunstyrelsen. 
 
-VKAB:s protokoll från 14 december redovisas för kommunstyrelsen.    
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§ 19 Dnr 302242 
 

Information från Växjö Kommunföretag AB 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 
Bakgrund 
VKAB:s ordförande Oliver Rosengren (M) informerar om att styrelsen 
antagit en affärsplan som nu innehåller även mål och uppdrag för hela 
bolagskoncernen. Rosengren informerar även att 
bolagssammanslagningarna fortskrider och meddelar att angående 
frågan om vaktmästeri kommer vaktmästare finnas kvar på 
skolenheterna. 
 
VKAB:s Vd Monica Skagne informerar om rekryteringen av Vd:ar till det 
nya lokalbolaget respektive bostadsbolaget. Skagne informerar även om 
att vakansgraden för lägenheter i koncernens bostadsbolag är större än 
vanligt. 
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§ 20 Dnr 297093 
 

Information från ledamöter och ersättare 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Tekniska nämndens ordförande Sofia Stynsberg (M) informerar från 
styrelsemöte i branschorganisationen Avfall Sverige i början av 
december. 
 
Hållbarhetsutskottets ordförande Magnus Wåhlin (MP) informerar om 
kommunens miljö- och klimatarbete. 
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§ 21 Dnr 339978 
 

Information från kommunledningsförvaltningen och 
Företagsfabriken AB 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 
 
Bakgrund 
Monica Skagne, kommunchef, informerar om att jul- och nyårshelgerna 
varit lugna i kommunkoncernen. 
 
Gunnar Storbjörk (S) frågar om ett reportage i lokal media om en 
näringsidkare som hyr en lokal av Växjö kommun. Monica Skagne svarar.    
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§ 22 Dnr 2021-00530 
 

Riksarkivets remiss av förslag till författningar, 
FormatE 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att Växjö kommun lämnar följande yttrande 
över remissen: 
 
Författningsförslagen med underlag är ett faktamässigt väl 
genomarbetat arbete, men vi ser vissa problem med 
författningsförslagen och hur de ska tillämpas: 
 
- Strukturen i författningsförslagen följer inte tidigare utgivna 
delar av Riksarkivets föreskrifter och allmänna råd (RA-FS) och 
framstår mer som ett stödjande än ett styrande dokument. 
Samtidigt är författningsförslagen inte tillräckligt konkreta för att 
myndigheter ska kunna tillämpa dem i den form de har idag. Ska 
författningarna se ut som förslagen nu gör behöver det tas fram 
väl genomarbetade och pedagogiska vägledningar eller liknande 
som kan hjälpa myndigheter som ska tillämpa dem. Detta kan 
dock bli en utmaning då vägledningarna för att fylla sin funktion 
bör konkretisera förslagen och då kommer ersätta 
författningarna för de som ska använda dokumenten. Istället bör 
en översyn göras av författningarna så att de kan användas av alla 
myndigheter, oavsett tid och resurser. 
 
- Utifrån remissen är det svårt att se vilka konsekvenser de 
föreslagna författningarna kommer att få eftersom 
remissunderlaget är så omfattande att det inte har varit rimligt 
att gå igenom allt under remisstiden. 
 
Bakgrund 
Riksarkivet arbetar för närvarande med att ta fram föreskrifter som ska 
ersätta Riksarkivets föreskrifter och allmänna råd (RA-FS 2009:2) om 
tekniska krav för elektroniska handlingar (upptagningar för 
automatiserad behandling). I arbetet, som benämns FormatE, har två 
författningsförslag tagits fram: 
 
- Föreskrifter och allmänna råd om arkivrättsliga krav vid 
framställning av allmänna handlingar (ArK) reglerar arkivrättsliga 
krav vid framställning av allmänna handlingar där det finns behov 
av arkivbeständighet. Föreskrifterna omfattar sådan digital 
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information som kan bli allmän handling och ska eller kan komma att 
bevaras för all framtid. Föreskriften gäller myndigheter som 
överlämnar arkivmaterial till Riksarkivet. 
 
- Föreskrifter och allmänna råd om tekniska krav vid framställning 
av elektroniska handlingar (TeK) reglerar tekniska krav på 
materiel och metoder för att framställa digital information med 
hänsyn till behovet av beständighet. Denna föreskrift kommer att 
gälla för hela den offentliga sektorn. 
 
Riksarkivet har nu skickat författningsförslagen på remiss för att bereda 
offentliga verksamheter som lyder under arkivlagen (1990:782) liksom 
vissa föreningar, institut, råd, samverkansprogram och stiftelser tillfälle 
att inkomma med inlägg till författningsförslagen och deras underlag.   
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 7/2022 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen beslutar att Växjö kommun lämnar följande yttrande 
över remissen: 
 
Författningsförslagen med underlag är ett faktamässigt väl 
genomarbetat arbete, men vi ser vissa problem med 
författningsförslagen och hur de ska tillämpas: 
 
- Strukturen i författningsförslagen följer inte tidigare utgivna 
delar av Riksarkivets föreskrifter och allmänna råd (RA-FS) och 
framstår mer som ett stödjande än ett styrande dokument. 
Samtidigt är författningsförslagen inte tillräckligt konkreta för att 
myndigheter ska kunna tillämpa dem i den form de har idag. Ska 
författningarna se ut som förslagen nu gör behöver det tas fram 
väl genomarbetade och pedagogiska vägledningar eller liknande 
som kan hjälpa myndigheter som ska tillämpa dem. Detta kan 
dock bli en utmaning då vägledningarna för att fylla sin funktion 
bör konkretisera förslagen och då kommer ersätta 
författningarna för de som ska använda dokumenten. Istället bör 
en översyn göras av författningarna så att de kan användas av alla 
myndigheter, oavsett tid och resurser. 
 
- Utifrån remissen är det svårt att se vilka konsekvenser de 
föreslagna författningarna kommer att få eftersom 
remissunderlaget är så omfattande att det inte har varit rimligt 
att gå igenom allt under remisstiden. 
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-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-16 där följande 
sammanfattning framgår: 
 
Riksarkivet har tagit fram två författningsförslag: Föreskrifter och 
allmänna råd om arkivrättsliga krav vid framställning av allmänna 
handlingar (ArK) som omfattar sådan digital information som kan bli 
allmän handling hos myndigheter som överlämnar arkivmaterial till 
Riksarkivet. Föreskrifter och allmänna råd om tekniska krav vid 
framställning av elektroniska handlingar (TeK) reglerar tekniska krav för 
att framställa digital information som är eller kan komma att bli 
allmänna handlingar och denna kommer att gälla för hela den offentliga 
sektorn. Författningsförslagen har tillsammans med ett omfattande 
underlag skickats på remiss till offentliga myndigheter. 
Kommunens arkivarier har gått igenom författningsförslagen och delar 
av underlagen och deras synpunkter finns i förslag till beslut ovan. 
Författningsförslagen kan komma att påverka kommunens digitala 
informationshantering genom att de tekniska kraven begränsar bland 
annat vilka format som får användas. Kommunen kommer även att 
behöva se över de styrande dokumenten för arkiv- och 
informationshantering för att få styrande dokument som motsvarar de 
arkivrättsliga kraven. 
 
Beslutet skickas till 
Riksarkivet 
 
För kännedom 
Kommunarkivet 
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§ 23 Dnr 2021-00602 
 

Näringsdepartementets remiss om vägen mot 
fossiloberoende jordbruk SOU 2021:67 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att Växjö kommun lämnar yttrande i ärendet 
enligt förslag i kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-08.   
 
Bakgrund 
Växjö kommun är remissinstans i ärendet Näringsdepartementets 
remiss om vägen mot fossiloberoende jordbruk SOU 2021:67. 
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 11/2022 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen beslutar att Växjö kommun lämnar yttrande i ärendet 
enligt förslag i kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-08. 
 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-08 där följande förslag till 
yttrande framgår: 
 
Växjö kommun har som målsättning att bli en klimatneutral och 
fossilbränslefri kommun till 2030. Denna omställning är inget som 
kommunen klarar ensamt. Åtgärder och styrmedel som initieras från 
nationellt håll inom olika sektorer, däribland jordbrukssektorn, är 
nödvändiga för att de lokala klimatmålen ska kunna uppnås. Växjö 
kommun välkomnar därför remissens syfte och ambitioner. 
Växjö kommun anser dock samtidigt att de föreslagna åtgärderna inte är 
tillräckliga för att klara målsättningen med ett konkurrenskraftigt och 
fossiloberoende jordbruk med ökad försörjningsförmåga. 
 
Grön skatteväxling och subventioner av biodrivmedel 
Genom s.k. grön skatteväxling sänks inkomstskatten för jordbrukare 
med 
7%, samtidigt som subventionerna av fossilt drivmedel fasas ut. 
Utredningen konstaterar att detta förslag inte kommer att medföra 
någon konkurrensfördel. Utredningen ser en betydande prishöjning av 
biodrivmedel på sikt, vilket i sig kan medföra ytterligare utslagning av 
svenskt jordbruk. 
 
Växjö kommun föreslår, mot bakgrund av förväntade prisökningar på 
biodrivmedel att subventionerna av biobränsle anpassas efter 
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kostnadsläget, i ett första steg fram till år 2030. 
 
Införandet av klimatpremie för arbetsmaskiner med förnybart drivmedel 
Det framgår inte i utredningen vilken nivå på klimatpremien som 
föreslås. 
 
Växjö kommun föreslår ett högre maxbelopp än dagens maxbelopp på 
70.000kr, då många nya arbetsmaskiner kostar betydligt mer i inköp än t 
ex en personbil. 
 
Biogasproduktion 
Växjö kommun stödjer utredningens förslag om fortsatt stöd till 
produktion av biogas och till uppförandet av nya biogasanläggningar. 
Samtidigt kan konstateras att i den befintliga svenska maskinparken 
(och även på privatbilsmarknaden) saknas det arbetsmaskiner och 
fordon med kombinationen biogas/förnybar diesel. 
 
Införande av skrotningspremie och konverteringsstöd 
Växjö kommun konstaterar att en snabb omställning till ett 
fossiloberoende jordbruk utgör en utmaning, bland annat därför att 
maskinparken har en lång livslängd, med många deltidsjordbruk med 
mindre lönsamhet. 
 
Växjö kommun föreslår införandet av en skrotningspremie för äldre 
arbetsmaskiner (20 år och äldre) för att påskynda en förnyelse av 
maskinparken. 
 
Växjö kommun föreslår även en premie för konvertering av 
arbetsmaskiner som möjliggör användning av HVO eller biogas. 
 
Beslutet skickas till 
Näringsdepartementet 
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§ 24 Dnr 2020-00267 
 

Fossilfritt Sveriges projekt Klimatledare inom 
offentlig upphandling 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kommunstyrelsen beslutar att Växjö kommun deltar i projektet 
”Klimatledare inom offentlig upphandling”. 
 
2. Kommunstyrelsen ger i uppdrag till kommunchefen att ansvara för 
projektets genomförande. 
 
Reservation 
Conny Lindahl (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för det egna 
yrkandet. 
 
Bakgrund 
Den 11 juni 2020 undertecknade Växjö kommun en avsiktsförklaring om 
att delta i projektet "Klimatledare inom offentlig upphandling", som 
samordnas från Fossilfritt Sverige. Sex kommuner deltar i projektet som 
syftar till att lyfta fram den offentliga upphandlingens roll i 
klimatomställningen. Under det senaste året har projektparterna delat 
erfarenheter med varandra och inom Växjö kommun har en 
genomlysning gjorts av inköpsprocessen för att se på vilket sätt 
lärdomar från projektet kan implementeras. 
 
Som en del i projektet har en så kallad "Klimatledardeklaration" tagits 
fram. Deklarationen lyfter fram värdet av klimatkrav i upphandlingen 
och beskriver ett antal åtaganden som alla kommuner gör som skriver 
under, samt ett antal mer kommunspecifika.    
 
Beslutsunderlag 
-Organisations- och personalutskottet har i § 101/2021 föreslagit 
följande beslut: 
 
1. Kommunstyrelsen beslutar att Växjö kommun deltar i projektet 
”Klimatledare inom offentlig upphandling”. 
 
2. Kommunstyrelsen ger i uppdrag till kommunchefen att ansvara för 
projektets genomförande. 
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Yrkanden 
Conny Lindahl (SD): Kommunstyrelsen beslutar att inte deltaga i 
projektet. 
 
Magnus Wåhlin (MP) med instämmande av Maria Garmer (V), Andreas 
Olsson (C), Gunnar Nordmark (L) och Rose-Marie Holmqvist (S): Bifall till 
organisations- och personalutskottets förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Anna Tenje (M) frågar vilket av yrkandena som ska antas och 
konstaterar att kommunstyrelsen beslutar enligt organisations- och 
personalutskottets förslag. 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Kommunchefen 
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§ 25 Dnr 2021-00682 
 

EU:s mission för klimatneutrala städer - European 
Climate Neutral Mission - ansökan att bli en av EU:s 
klimatneutrala städer 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen ger kommunchefen i uppdrag att skicka in en 
intresseansökan till EUs mission om klimatneutrala städer senast 31 
januari 2022. 
 
Reservation 
Conny Lindahl (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för det egna 
yrkandet. 
 
Bakgrund 
EU har lanserat ett antal så kallade ”EU Missions” för programperioden 
2021-2027. Syftet med dessa är att stötta viktiga samhällsomställningar 
för att nå resultat till 2030. Dessa missioner ska bidra till att EU blir 
grönare, mer hälsosamt, mer inkluderande och mer resilient. En av 
dessa missioner är ”Climate-Neutral and Smart Cities”. 
 
Denna mission fokuserar på att skynda på klimatomställningen och EU 
vill hitta minst 100 städer runt om i EU som ska fungera som 
innovationshubbar och exempelstäder på hur klimatomställningen kan 
se ut. En viktig del i missionen är framtagandet av klimatkontrakt. EU 
har därmed sneglat mycket på det arbete som Viable Cities har lett i 
Sverige med etableringen av klimatkontrakt. 
 
EU kommer kanalisera stora stödbelopp till missionen, exklusivt för de 
städer som ingår i missionen. Redan nu har Horizon Europe bestämt sig 
för att investera 350 miljoner euro under perioden 2021-2023. 
 
För att bli en av de utvalda städerna görs en intresseanmälan till EU via 
ett enkätformulär som ska vara inskickat senast sista januari 2022. Där 
beskrivs mål, hur kommunen samarbetar med olika aktörer etc – kort 
sagt samma saker som Växjö kommun redan har med i sitt befintliga 
klimatkontrakt och som redan rapporteras in på diverse plattformar för 
de närverk Växjö kommun är med i. 
 
De första städerna planeras väljas ut under våren 2022.    
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Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 9/2022 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen ger kommunchefen i uppdrag att skicka in en 
intresseansökan till EUs mission om klimatneutrala städer senast 31 
januari 2022. 
 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-15 där följande 
sammanfattning framgår: 
 
EU har lanserat en så kallad mission för klimatneutrala städer. Syftet är 
att välja ut ett hundratal städer runt om i EU som kan fungera som 
förebilder för hur klimatomställningen kan gå till. EU kanaliserar en stor 
budget till missionen, som endast de utvalda kommunerna kan få 
tillgång till. Om Växjö skulle bli utvald till en av dessa städer öppnas 
möjligheten för att realisera ytterligare innovativa satsningar som bidrar 
till ett klimatneutralt Växjö 2030. 
 
Yrkanden 
Conny Lindahl (SD): Kommunstyrelsen beslutar att inte skicka någon 
intresseanmälan i ärendet. 
 
Magnus Wåhlin (MP) med instämmande av Gunnar Nordmark (L), Rose-
Marie Holmqvist (S) och Maria Garmer (V): Bifall till arbetsutskottets 
förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Anna Tenje (M) frågar vilket av yrkandena som ska antas och 
konstaterar att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets 
förslag. 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Kommunstyrelsen 

 



 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2022-01-11 

 

   

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   43 (64) 

 

§ 26 Dnr 2021-00620 
 

Internt måltidspris 2022 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att det interna priset för måltidskuponger 
fastställs till 53 kr/portion för 2022. 
 
Bakgrund 
Kommunen ser årligen över det interna priset för måltidskuponger.    
 
Beslutsunderlag 
-Organisations- och personalutskottet har i § 104/2021 föreslagit 
följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen beslutar att det interna priset för måltidskuponger 
fastställs till 53 kr/portion för 2022. 
 
-Kommunchefen har i skrivelse den 17 november 2021 redogjort för 
ärendet och lämnat förslag till beslut. Av skrivelsen framgår att 
kommunen inte bör subventionera måltidskostnader till interna 
matgäster. Prisjustering av interna priset av måltidskuponger till 2022 
sker med 2%. För att undvika förmånsbeskattning ska det interna priset 
vara minst självkostnadspriset. 
 
Beslutets skickas till 
För åtgärd 
Kommunchefen 
 
För kännedom 
Omsorgsnämnden 
Utbildningsnämnden 
Nämnden för arbete och välfärd 

 



 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2022-01-11 

 

   

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   44 (64) 

 

§ 27 Dnr 2018-00239 
 

Beslut om byggnadskreditiv och godkännande av 
reviderad plan Växjöortens Fältrittklubb/VFK:s lån 
för att bygga ny hästsportanläggning 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Kommunstyrelsen noterar informationen avseende reviderad 
plan för Växjö Hästsportcenter AB presenterad av Växjöortens 
Fältrittklubb. 
 
2. Kommunstyrelsen bekräftar att förutsättningar föreligger för 
utlåning enlig kommunfullmäktiges godkännande av kommunalt 
lån (2018-10-16, §257). 
 
3. Kommunstyrelsen beslutar att bevilja en lånefinansiering om 
maximalt 18 miljoner kronor. 
 
Lånevillkor: 
• Kortfristig finansiering under uppförandet 2022 via 
byggnadskreditiv som vid slutgodkännande av anläggningen 
omsätts till en långfristig lånefinansiering på maximalt 18 
miljoner kronor. 
• Lånet återbetalas med en rak amorteringsplan på 33 år med start 
2023. 
• Marknadsmässig ränta på byggnadskreditiv och långfristigt lån 
fastställs vid utbetalningstillfället och baseras på kommunens 
aktuella upplåningskostnad med tillägg motsvarande aktuell 
borgensavgift. 
• Som säkerhet för lånet skall pantbrev om 7,5 miljoner kronor med 
bästa rätt, och samtliga aktier i Växjö Hästsportcenter AB, 
pantsättas. 
• Utbetalning från byggnadskreditiv sker mot överenskommen 
betalplan baserad på ingångna entreprenadkontrakt. 
• Av den långfristiga lånefinansieringen bör minst 75% av 
utlåningen löpa med fast ränta med en räntebindningstid som i 
genomsnitt uppgår till minst 5 år. 
 
Bakgrund 
Kommunfullmäktige godkände 2018-10-16 (§257) en utlåning om 
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maximalt 55 miljoner kronor för uppförande av ridsportsanläggning till 
Växjö Hästsportcenter AB, ett nybildat bolag ägt av Växjöortens 
Fältrittklubb (VFK). En förutsättning för att lån skall beviljas enligt 
beslutet är att finansieringen av driftskostnaderna är långsiktigt lösta. 
Inledningsvis byggde driftfinansieringen av projektet på stora åtaganden 
från Växjö kommun avseende både driftbidrag och nyttjanderättsavtal. 
Då Växjö kommun av budgetskäl inte kunde infria dessa förväntningar 
har projektet omarbetats till en omfattning och inriktning som 
ägarföreningen VFK till övervägande del kan finansiera på egen hand. 
Den slutliga investeringsplanen som har presenterats i oktober 2021 
innebär en total investeringsutgift på maximalt 18 miljoner kronor. 
Detta är en ökning med cirka 3 miljoner kronor jämfört med den 
reviderade plan som presenterades för KSAU 2021-04-13 och beror i 
huvudsak på kostnadsökningar i entreprenaderna för vilka offerter har 
inhämtats hösten 2021. 
 
Under hösten 2021 har även de ekonomiska förutsättningarna för driften 
förändrats, dock till det bättre. Intäkterna för gymnasieprogram har 
ökat snabbare än beräknat och intäkter från namnsponsor för 
anläggningen har tillkommit.    
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 500/2021 föreslagit följande beslut: 
 
1. Kommunstyrelsen noterar informationen avseende reviderad 
plan för Växjö Hästsportcenter AB presenterad av Växjöortens 
Fältrittklubb. 
2. Kommunstyrelsen bekräftar att förutsättningar föreligger för 
utlåning enlig kommunfullmäktiges godkännande av kommunalt 
lån (2018-10-16, §257). 
3. Kommunstyrelsen beslutar att bevilja en lånefinansiering om 
maximalt 18 miljoner kronor. 
Lånevillkor: 
• Kortfristig finansiering under uppförandet 2022 via 
byggnadskreditiv som vid slutgodkännande av anläggningen 
omsätts till en långfristig lånefinansiering på maximalt 18 
miljoner kronor. 
• Lånet återbetalas med en rak amorteringsplan på 33 år med start 
2023. 
• Marknadsmässig ränta på byggnadskreditiv och långfristigt lån 
fastställs vid utbetalningstillfället och baseras på kommunens 
aktuella upplåningskostnad med tillägg motsvarande aktuell 
borgensavgift. 
• Som säkerhet för lånet skall pantbrev om 7,5 miljoner kronor med 
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bästa rätt, och samtliga aktier i Växjö Hästsportcenter AB, 
pantsättas. 
• Utbetalning från byggnadskreditiv sker mot överenskommen 
betalplan baserad på ingångna entreprenadkontrakt. 
• Av den långfristiga lånefinansieringen bör minst 75% av 
utlåningen löpa med fast ränta med en räntebindningstid som i 
genomsnitt uppgår till minst 5 år. 
 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-15 där följande 
sammanfattning framgår: 
 
VFK har sedan beslutet i kommunfullmäktige 2018-08-13 arbetat med att 
anpassa projektets omfattning, och har säkerställt de ekonomiska 
förutsättningar som krävs för att genomföra sina planer och uppfylla 
villkoren för kommunal lånefinansiering. 
 
Givet de ökade intäkterna från gymnasieprogram, samt intäkter för 
sponsring av arenanamn, har VFK presenterat en långsiktigt hållbar plan 
för finansiering av driften vid en investeringsutgift om maximalt 18 
miljoner kronor. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har beviljat ett årligt driftbidrag om 300.000 
kronor till projektet för att möjliggöra genomförandet. 
Kommunfullmäktige har därutöver 2021-12-14 beslutat om ett extra 
bidrag om 1,0 miljoner kronor för markköp vilket skapar en välkommen 
säkerhetsmarginal i projektet. 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Ekonomi- och finanschefen 
Kultur- och fritidsnämnden 
 
För kännedom 
Växjöortens Fältrittklubb 
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§ 28 Dnr 2021-00603 
 

Kommunstyrelsens attestförteckning över 
beslutsattestanter och ersättare 2022 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner kommunchefens attesträtt i 
kommunstyrelsens förteckning över beslutsattestanter och ersättare 
2022, enligt till ärendet bilagt förslag. 
 
Bakgrund 
Enligt kommunstyrelsens beslut har kommunchefen delegation på att 
utse beslutsattestanter och ersättare inom kommunstyrelsens 
verksamhetsområde. Attesträtt för kommunchefen tas i särskilt ärende 
av nämnd. Bifogad förteckning avser kommunchefens attesträtt.  
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 501/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen godkänner kommunchefens attesträtt i 
kommunstyrelsens förteckning över beslutsattestanter och ersättare 
2022, enligt till ärendet bilagt förslag. 
 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-11-30. 
-Förteckning över beslutsattestanter och ersättare 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Ekonomi- och finanschef 
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§ 29 Dnr 2019-00148 
 

Slutredovisning av Projekt E-arkiv Växjö kommun 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen noterar redovisningen. 
 
Bakgrund 
Växjö kommun såg tidigt ett behov av en e-arkivlösning för Växjö 
kommuns arkiv- och informationshantering liksom många andra 
kommuner och regioner. År 2013–2014 deltog man i projektet 
”E-arkiv Kronoberg och Blekinge” med mål att hitta en gemensam 
lösning. Projektet resulterade i att kommunalförbundet 
Sydarkivera bildades. En gemensam arkivorganisation med mål att 
tillhandahålla och vårda medlemmarnas digitala arkiv. 
Den 2016-10-18 (§ 246) beslöt Växjö kommunfullmäktige att 
utträda ur kommunalförbundet Sydarkivera. Detta med anledning 
av juridiska skäl i förhållande till frågan om flera arkivmyndigheter 
samt bristande resultat. Arbetet med att införa e-arkiv återgick 
därmed till kommunen. 
 
Utträdestiden ur Kommunalförbundet var tre år. I samband med 
att utträdestiden löpte ut påbörjades ett införandeprojekt för ett 
kommungemensamt e-arkiv, projekt e-arkiv Växjö kommun. 
Projektet som utöver uppdraget i sig även låg väl i linje med 
kommunchefens uppdrag att effektivisera verksamheterna och att 
övergå till en allt mer digital arbetsplats. Uppdraget 
konkretiserades ytterligare genom kommunstyrelsens 
internbudget och av kansliavdelningens verksamhetsplan. 
Projektet kom även att ta höjd för att framställa och föreslå för 
kommunen styrande och stödjande dokument.    
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 507/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen noterar redovisningen. 
 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-11-19. 
 
- Utvärderingsrapport för Projekt E-arkiv Växjö kommun. 
 
Beslutet skickas till 
Kanslichefen 
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Kommunarkivet 
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§ 30 Dnr 2021-00665 
 

Markanvisningshandlingar etapp 2:2 Bäckaslöv - 
även information 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner förslag till markanvisningshandling för 
etapp 2:2 inom stadsutvecklingsprojekt Bäckaslöv, enligt till ärendet 
bilagt förslag. 
 
Bakgrund 
Stadsutvecklingsprojekt Bäckaslöv är ett av Växjö stads större 
stadsutvecklingsprojekt. Detaljplanen för etapp 2 vann laga kraft i 
september år 2017 varefter projektering och markentreprenad för etapp 
2:1 påbörjades. Bäckaslövsesplanaden, som ingår i etapp 2:1, öppnas för 
trafik inför sommaren år 2022. Projekteringen av etapp 2:2 har påbörjats 
med målsättning att starta markentreprenaden hösten år 2022. Parallellt 
bör försäljningsprocessen av bostadsmarken i för etapp 2:2 starta. 
 
Etapp 2:2 innehåller fyra kvarter som kan bebyggas med bostäder och 
med lokaler. Bedömningen är att etappen möjliggör 300-350 nya 
bostäder. Enligt tidplanen kan markanvisningsavtal tecknas med utvalda 
aktörer i november år 2022. Under markanvisningstiden, som är 12 
månader, ska aktörerna undersöka marknadens efterfrågan samt söka 
bygglov. Därefter säljs marken till det av kommunstyrelsen beslutade 
markpriset. Tillträdet till marken planeras till senhösten år 2023. 
 
Beslutsunderlag 
Arbetsutskottet har i § 508/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen godkänner förslag till markanvisningshandling för 
etapp 2:2 inom stadsutvecklingsprojekt Bäckaslöv, enligt till ärendet 
bilagt förslag. 
 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-09 där följande 
sammanfattning framgår: 
 
Under våren år 2020 ska fyra kvarter fördelas genom en 
markanvisningstävling. Tävlingen utgår från en markanvisningshandling 
som preciserar förutsättningar och krav. Enligt tidplanen ska 
markanvisningsavtal tecknas med utvalda aktörer i november år 2022. 
Tillträdet till marken sker i november år 2023 efter beslut i 
kommunstyrelsen. Det samlade markvärdet för de 4 kvarteren bedöms 
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överstiga 120 miljoner kronor. 
 
-Bilaga: Markanvisningstävling Fiskalen, Garnisonen, Konvojen och 
Kavalleriet Bäckaslöv, Växjö kommun. 
 
-Vid kommunstyrelsens sammanträde 11 januari 2022 redogör 
projektledare Kristina Thorvaldsson för ärendet samt vissa redaktionella 
förändringar och förtydliganden som kommer göras i den slutliga 
versionen av dokumentet. 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Samhällsbyggnadschefen 
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§ 31 Dnr 2021-00666 
 

Markpris etapp 2:2 Bäckaslöv 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta nytt markpris för kvarteret Fiskalen, 
Garnisonen, Konvojen och Kavalleriet i stadsutvecklingsprojekt 
Bäckaslöv, enligt följande: 
 
Kv. Garnisonen och Fiskalen; 
• Bostäder: 3000 kr/m2 BTA 
• Lokaler: 1700 kr/m2 BTA 
 
Kv. Konvojen och Kavalleriet; 
• Radhus: 
-2100 kr m2/TA upp till 2 våningar 
-3400 kr/m2 BTA för bebyggelse i 1-4 våningar 
 
Bakgrund 
Stadsutvecklingsprojekt Bäckaslöv är ett av Växjö stads större 
stadsutvecklingsprojekt. Detaljplanen för etapp 2 vann laga kraft i 
september 2017 varefter projektering och markentreprenad för etapp 2:1 
påbörjades. Bäckaslövsesplanaden, som ingår i etapp 2:1, öppnas för 
trafik inför sommaren 2022. Projekteringen av etapp 2:2 har påbörjats 
med målsättning att starta markentreprenaden hösten 2022. Parallellt 
startar försäljningsprocessen av bostadsmarken i för etapp 2:2. 
 
För att markanvisningsprocessen ska vara tydlig och förutsägbar bör 
kommunstyrelsen besluta om nya markpriser. Under hösten 2021 har 
planeringsavdelningen låtit gör en extern värdering av kvartersmark för 
bostäder i flerbostadshus och radhus och för lokaler för service och 
kontor. 
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 3/2022 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen beslutar att anta nytt markpris för kvarteret Fiskalen, 
Garnisonen, Konvojen och Kavalleriet i stadsutvecklingsprojekt 
Bäckaslöv, enligt följande: 
Kv. Garnisonen och Fiskalen; 
• Bostäder: 3000 kr/m2 BTA 
• Lokaler: 1700 kr/m2 BTA 
Kv. Konvojen och Kavalleriet; 
• Radhus: 



 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2022-01-11 

 

   

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   53 (64) 

 

-2100 kr m2/TA upp till 2 våningar 
-3400 kr/m2 BTA för bebyggelse i 1-4 våningar 
 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-08 där följande 
sammanfattning framgår: 
 
Inför markanvisningsprocessen för etapp 2:2 har planeringsavdelningen 
låtit utföra en extern värdering av kvartersmarken. Förslag till nya 
markpriser har angetts både i kr/m2 byggnadsyta (BTA) och kr/m2 

tomtareal (TA). 
 
Planeringsavdelningen föreslår följande markpris inom etapp 2:2; 
 
Kv. Garnisonen och Fiskalen; 

•  Bostäder: 3000 kr/m2 BTA 
•  Lokaler: 1700 kr/m2 BTA 

 
Kv. Konvojen och Kavalleriet; 

• Radhus: 
-2100 kr m2/TA upp till 2 våningar, 
-3400 kr/m2 BTA för bebyggelse i 1-4 våningar, 

 
- Kartbilaga Bäckaslöv etapp 2:2. 
- Värdeutlåtande kv. Konvojen och Kavalleriet (del av Växjö 10.56). 
- Värdeutlåtande Kv. Fiskalen och Garnisonen (del av Växjö 10.56). 
 
Yrkanden 
Ordförande Anna Tenje (M): Bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Julia Berg (S) med instämmande av Maria Garmer (V):  
Kommunstyrelsen beslutar att anta nytt markpris för kvarteret Fiskalen, 
Garnisonen, Konvojen och Kavalleriet i stadsutvecklingsprojekt 
Bäckaslöv, enligt följande: 
 
Kv. Garnisonen och Fiskalen; 
-Bostadsrätter: 3000 kr/m2 BTA (byggnadsyta 
-Hyresrätter: 2500 kr/m2 BTA 
-Lokaler: 1700 kr/m2 BTA 
 
Kv. Konvojen och Kavalleriet; 
• Radhus: 
-med bostadsrätter: 2100 kr m2/TA upp till 2 våningar 
-med hyresrätter: 1700 kr m2/TA upp till 2 våningar 
-med bostadsrätter: 3400 kr/m2 BTA för bebyggelse i 1-4 våningar 
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-med hyresrätter: 2900 kr/m2 BTA för bebyggelse i 1-4 våningar 
 
Beslutsordning 
Ordförande Anna Tenje (M) frågar vilket av yrkandena som ska antas och 
konstaterar att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets 
förslag. 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Samhällsbyggnadschefen 
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§ 32 Dnr 2021-00547 
 

Skrivelse från privatperson om Växjö kommuns 
regler för förhandsbesked/byggnation utanför 
detaljplanelagt område 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen uppdrar till kommunchefen att utreda möjligheten att 
uppdatera riktlinjer för prövning med förhandsbesked i syfte att 
underlätta byggnation utanför detaljplanelagt område på landsbygden.      
 
Bakgrund 
En privatperson önskar att Växjö kommun kunde underlätta byggande 
på landet genom att pröva fler hus än tre med förhandsbesked.  
 
I skrivelsen från privatperson står bl.a. följande (citat): "Varför inte 
underlätta och spara tid för oss alla, kommun som fastighetsägare som 
vill hålla landsbygden levande. När man ska bygga på landsbygden, 
utanför detaljplanelagt område så är det vanligast att man ansöker om 
förhandsbesked. Från kommunens sida är det möjligt att bevilja upp till 3 
tomter/hus med prövning efter egna riktlinjer för förhandsbesked. 
Varför har man denna generella begränsning? Kommuner där jag har 
några andra projekt, exempelvis Karlskrona, Västerås och Visby, så är 
man positiva till förhandsbesked på både 5 och 6 hus."  
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § Kommunstyrelsen uppdrar till kommunchefen 
att utreda möjligheten att uppdatera riktlinjer för prövning med 
förhandsbesked i syfte att underlätta byggnation utanför detaljplanelagt 
område på landsbygden. 
  
-Kommunchefens yttrande daterat 2021-12-16. 
-Yttrande från byggnadsnämnden daterat 2021-12-08. 
 
 
Yrkanden 
Conny Lindahl (SD): Bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Anna Tenje (M) frågar om yrkandet kan antas och 
konstaterar att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets 
förslag. 
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Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadschefen 

 



 Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2022-01-11 

 

   

 

Ordförandes signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande  

   57 (64) 

 

§ 33 Dnr 2021-00320 
 

Redovisning av uppdrag med anledning av skrivelse 
om forum för att främja landsbygdsutveckling 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen och konstaterar att det ska 
genomföras en landsbygdsdialog under 2022. 
 
Bakgrund 
Kommunstyrelsen fattade i § 339/2021 följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av uppdraget och uppdrar 
till kommunchefen att genomföra "landsbygdens dag" i enlighet med 
kommunchefens skrivelse daterad 2021-07-15). 
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 511/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen och konstaterar att det ska 
genomföras en landsbygdsdialog under 2022. 
 
-Kommunchefens skrivelse daterad 2021-12-01 där följande framgår: 
Bilagd utredning beskriver olika aspekter som påverkar 
förutsättningarna så som tid, plats, namn samt nuläge, behov, 
omvärldsbevakning och uppskattad ekonomisk konsekvens. 
 
Bedömningen är att en konferens/mötesplats som lägger fokus på 
dialog, erfarenhetsutbyte och kunskap kring projektutveckling torde 
kunna skapa grund för lokalt driven landsbygdsutveckling. 
 
Mot bakgrund av resonemangen om förutsättningar samt SWOT-
analysen så är slutsatsen att en landsbygdskonferens kan bidra till ökad 
dialog, erfarenhetsutbyte och kunskap. Denna kan i sin tur bidra till 
landsbygdsutvecklingen i kommunen, givet att resurserna för 
konferensen kan avsättas. För att aktiviteten ska kunna genomföras 
framgångsrikt krävs att personella och ekonomiska resurser avsätts 
samt god framförhållning för att planera och organisera aktiviteten i 
samverkan med lokala aktörer. Kostnadsberäkningarna visar två 
alternativ; Mindre program (1 dag) med 50 deltagare: Cirka 90.000 kr 
exkl. föredragshållare. 
 
Större program (2 dagar) med 50 deltagare: Cirka 107.000 kr exkl. 
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Föredragshållare. 
 
I beräkningarna har inte hänsyn tagits till intäkter såsom; 
deltagaravgifter, projektstöd eller annan finansiering. 
 
-Bilaga: Utredning om förutsättningar för att anordna aktiviteten 
Landsbygdsfullmäktige. 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Utvecklingschefen 
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§ 34 Dnr 2021-00469 

Strategisk plan för skog i Växjö kommun 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen antar till ärendet bilagt förslag till Strategisk plan för 
skog i Växjö kommun. 
 
Bakgrund 
Växjö kommun äger ca 3700 ha skog. Kommunens skogar delas upp i 
rekreationsskog, naturreservat och produktionsskog, vilka har olika 
skötselåtgärder och målbilder knutna till sig.  
Skogen är av stor betydelse för hälsa och välbefinnande hos Växjö 
kommuns invånare och besökare. Skogen utgör livsmiljö och hem för en 
stor mångfald av växter, djur och svampar och är en viktig del i 
lösningen för att Växjö kommun ska klara av de utmaningar kommunen 
ställs inför vad gäller biologisk mångfald och klimatförändringar. Gamla 
och variationsrika skogar har den högsta biologiska mångfalden där 
tusentals arter tillsammans skapar fungerande och motståndskraftiga 
ekosystem.  
 
Växjö kommun skogsinnehav är sedan många år FSC- och PEFC-
certifierat. Dessa certifieringar innebär bland annat att det ställs höga 
krav på att uppnå sociala och biologiska värden. Detta medför att det 
finns vissa förutbestämda krav på skogsskötseln som ska uppfyllas, 
utöver det som hanteras i denna plan.  
 
Skogen utgör delvis också en markreserv, på det sätt att viss skogsmark 
säkerställer en möjlighet för staden och orterna att växa och utvecklas. 
Detta ska göras på ett sätt som bevarar så mycket som möjligt av övriga 
värden i våra skogar. 
 
Planen är en revidering av kommunens föregående skogspolicy som 
antogs 2008 av tekniska nämnden.   
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 511/2021 föreslagit följande beslut: 
 
Kommunstyrelsen antar till ärendet bilagt förslag till Strategisk plan för 
skog i Växjö kommun. 
 
-Förslag till Strategisk plan för skog i Växjö kommun. 
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Yrkanden 
Magnus Wåhlin (MP) med instämmande av Maria Garmer (V): 
Bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Anna Tenje (M) frågar om yrkandet kan antas och 
konstaterar att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets 
förslag. 
 
Beslutet skickas till 
För åtgärd 
Samhällsbyggnadschefen 
 
För kännedom 
Tekniska nämnden 
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§ 35 Dnr 2019-00293 
 

Antagande av evenemangs- och mötesplan för 
Växjö kommun 

Kommunstyrelsens förslag 
1. Kommunfullmäktige antar evenemangs- och mötesplan för Växjö 
kommun, enligt till ärendet bilagt förslag. 
 
2. Kommunfullmäktige beslutar att evenemangs- och mötesplanen ska 
utvärderas senast hösten 2026 för möjlighet till revidering våren 2027. 
 
Bakgrund 
Kommunstyrelsen har i § 245 2019-08-20 uppdragit kommunchefen att 
fram förslag på ny evenemangs- och mötesstrategi. Den nya 
evenemangs- och mötesplanen ska ersätta evenemangs- och 
mötesstrategin som antogs av kommunstyrelsen i § 288 2014-10-07. 
 
Uppdraget att ta fram en evenemangs- och mötesplan har genomförts i 
huvudprocessen ”Möjliggöra en aktiv fritid”. Arbetet har letts av kultur-
och fritidsförvaltningen och förankrats hos berörda förvaltningar, 
samarbetspartners och externa aktörer genom remissförfarande. Planen 
har tagits fram med bakgrund i genomförda uppföljningar, 
kartläggningar och utredningar inom området. Identifierade 
utvecklingsområden är förankrade genom omvärldsanalys och utgörs av 
sådant som Växjö kommun har direkt rådighet över eller i samverkan 
med samverkanspartners har möjlighet att påverka. Evenemangs- och 
mötesplanen innehåller två utvecklingsområden som har identifierats 
för att utveckla och vägleda arbetet med evenemang och möten. 
Utvecklingsområdena är hållbara evenemang och möten samt intern och 
extern samordning av evenemang och möten. Under respektive 
utvecklingsområde beskrivs insatsområden som bidrar positivt till Växjö 
kommuns huvudprocesser, stödprocesser och riktningsmål. 
 
Evenemangs- och mötesplanen är framtagen för att stärka Växjö som en 
attraktiv plats för evenemang och möten. Planen ska vara vägledande i 
Växjö kommuns arbete med evenemang och möten och avser att stärka 
Växjös attraktionskraft som evenemangs- och mötesstad i 
samstämmighet med Växjö kommuns besöksnäringsplan och Hållbara 
Växjö 2030.    
 
Beslutsunderlag 
-Arbetsutskottet har i § 6/2022 föreslagit följande beslut: 
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1. Kommunfullmäktige antar evenemangs- och mötesplan för Växjö 
kommun, enligt till ärendet bilagt förslag. 
 
2. Kommunfullmäktige beslutar att evenemangs- och mötesplanen ska 
utvärderas senast hösten 2026 för möjlighet till revidering våren 2027. 
 
-Kommunchefens skrivelse i ärendet där följande framgår: 
 
Antagandet av evenemangs- och mötesplanen innebär en gemensam 
riktning i Växjö kommuns arbete med evenemang och möten. Under 
förutsättning att utbudet av evenemang fortsättningsvis är relativt 
konstant medför beslutet inga kostnader. En gemensam styrning och 
riktning i evenemangsarbetet kan snarare medföra en ökad effektivitet i 
arbetsprocesserna som rör möten och evenemang. 
I syfte att bidra med positiv miljöpåverkan fokuserar ett 
utvecklingsområde i evenemangs- och mötesplanen på hållbara möten 
och evenemang. Möten och evenemang som Växjö kommun genomför 
ska vara inkluderande och rättvisa med så liten påverkan på miljön som 
möjligt. Genom att fokusera på inkluderande, socialt hållbara och 
tillgängliga evenemang avser evenemangs- och mötesplanen att främja 
utvecklingen av evenemang och möten som är tillgängliga för alla 
oavsett sociala eller fysiska förutsättningar. Genom att skapa 
förutsättningar för delaktighet och inflytande främjas också ökad 
mångfald avseende innehåll likväl som besökare. Ett brett utbud av 
evenemang och möten är en viktig del i att erbjuda ett varierat utbud av 
aktiviteter och upplevelser för alla. Det främjar i sin tur en god hälsa och 
livskvalitet. Det har också en positiv inverkan på barn och unga eftersom 
ett brett utbud av evenemang skapar förutsättningar för en meningsfull 
fritid. 
 
Planen är ett verktyg för att konkretisera och prioritera åtgärder som 
bidrar till att realisera målbilderna i Hållbara Växjö 2030 och 
riktningsmålen i Växjö kommuns budget. Evenemangs- och 
mötesplanen är koncernövergripande och ska implementeras och följas 
upp hos berörda nämnder. Det görs genom att planens utvecklings- och 
insatsområden utgör underlag för att prioritera budgetuppdrag. Arbetet 
följs upp i del och helårsrapportering. 
 
-Förslag till Evenemangs- och mötesplan. 
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§ 36 Dnr 2021-00502 
 

Motion om att upprätta regelverk för elsparkcyklar i 
Växjö kommun - Malin Lauber (S) och Tony 
Lundstedt (S) 

Kommunstyrelsens förslag 
Kommunfullmäktige besvarar motionen med att arbete redan pågår 
avseende möjligheten att reglera verksamheten med uthyrning av 
elsparkcyklar genom s.k. avsiktsförklaringar, upplåtelse av allmän 
platsmark enligt Ordningslagen eller dylikt. 
 
Bakgrund 
Malin Lauber (S) och Tony Lundstedt (S) har lämnat en motion till 
fullmäktige med följande yrkanden: 
 
-Att tekniska nämnden får i uppdrag att ta fram ett förslag på regelverk 
för användandet av elsparkcyklar i Växjö kommun.  
 
-Att Växjö kommun tar fram lämpliga sanktioner för de företag som inte 
följer regelverket.   
 
Beslutsunderlag 
-Tekniska nämnden har i § 188/2021 lämnat följande yttrande: 
 
Tekniska nämnden föreslår kommunfullmäktige att besvara motionen 
med att arbete redan pågår avseende möjligheten att reglera 
verksamheten med uthyrning av elsparkcyklar genom s.k. 
avsiktsförklaringar, upplåtelse av allmän platsmark enligt Ordningslagen 
eller dylikt. 
 
Yrkanden 
Malin Lauber (S) med instämmande av Maria Garmer (V) och Conny 
Lindahl (SD): Bifall till motionen. 
 
Pernilla Tornéus (M): bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Beslutsordning 
Ordförande Anna Tenje (M) frågar vilket av yrkandena som ska antas och 
konstaterar att kommunstyrelsen beslutar enligt arbetsutskottets 
förslag. 
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§ 37 Dnr 297092 
 

Övrigt 

2:e vice ordförande Malin Lauber (S) önskar alla ett gott nytt valår och 
utrycker sin förhoppning om ett gott debattklimat under valrörelsen. 
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